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Abstract (en)
[origin: CA3223986A1] Wide-angle impedance-matching device (102) for a radiating-element array antenna, comprising: - a transmission screen
(103) having a first surface intended to be positioned facing the radiating-element array parallel to the radiating aperture of the antenna and being
configured to match the impedance of the antenna for an H-plane scan, - and a set of metal pins (104) placed orthogonally, on at least one surface
of the transmission screen (103), at the intersection of at least some of the respective anti-symmetry planes of the electric field radiated by the
antenna for an H-plane scan, for two linear polarizations in two orthogonal directions, said set of metal pins (104) being configured to match the
impedance of the antenna for an E-plane scan.

Abstract (fr)
Dispositif d'adaptation d'impédance (102) à grand angle pour antenne réseau à éléments rayonnants, comprenant :- un écran de transmission
(103) ayant une première surface destinée à être positionnée en vis-à-vis du réseau d'éléments rayonnants parallèlement à l'ouverture rayonnante
de l'antenne et étant configuré pour adapter l'impédance de l'antenne pour un balayage dans le plan H,- et un ensemble de pointes métalliques
(104) disposées orthogonalement sur au moins une surface de l'écran de transmission (103), à l'intersection d'au moins une partie des plans
d'antisymétrie respectifs du champ électrique rayonné par l'antenne pour un balayage dans le plan H, pour deux polarisations linéaires selon deux
directions orthogonales, ledit ensemble de pointes métalliques (104) étant configuré pour adapter l'impédance de l'antenne pour un balayage dans
le plan E.
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